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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Digital and Analogue Universal Gauges

Solartron’s new family of Block Gauges makes precision measurements of bores and cavities a simple and reliable process. More generally, the use of
these devices is recommended in applications where space is limited and where the use of axial probes is not possible. The family of universal gauges
includes 2 mm, 5 mm and 10 mm measurement ranges, the 5 mm unit is used in most gauging applications and the 10 mm unit is designed for
applications requiring a longer range. The 2 mm unit is a miniaturised version in length, height and thickness and is recommended for applications
where space is very restricted. The block gauges are available in LVDT, half bridge or digital variants, and offer unrivalled ruggedness, accuracy and
repeatability. All three units are extremely versatile and provide datum surfaces and all the adjustments required for precision gauging applications.
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Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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